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P R O T O K O L L  F Ö R T  V I D  S A M M A N T R Ä D E  

M E D  N O R R M A L M S  H A N D I K A P P R Å D   
 

 

Tid: måndag den 17 maj 2010 kl.15.00 -16.30  

Plats: Norrmalms stadsdelsförvaltning, Tulegatan 13,  

sammanträdeslokal Tule. 

  

Justeras 2010………… 

 

 

Louise Lindström 

 

Justeras 2010………… 

 

 

Teresa Melin   

 

Närvarande: 

 

Norrmalms handikappråd 

Louise Lindström, ordförande  DHR 

Teresa Melin   Astma & Allergiföreningen 

Jan Delvert   RTP 

Ulla Elfving Ekström  IFS 

Monicka Zachari   SRF 

Malin Tjernell Prioset  RBU (Punkterna 1-5) 

Mikael Josephson  sekreterare 

 



s 
 

SID 2 (5) 

 

Förhindrad att närvara 

Eva Serneblad   R    
 

Tjänstemän 

Siw Lideståhl, avdelningschef 

 

 

1. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes och ordförande hälsade alla välkomna.  

 

2. Val av protokolljusterare  

Teresa Melin valdes att jämte ordförande justera protokollet. 

 

3. Presentation av gamla och nya ledamöter. 

Ingrid Duke, under många år ledamot i rådet, avled i april. Rådets möte 

inleddes därför med en tyst minut, då våra tankar gick till Ingrid.  

 

4. Mötets tillgänglighet 

Lokalen brister i tillgänglighet för rullstolsburna. Mötets handlingar har 

presenterats på tillgängliga media. Protokoll från kommunstyrelsens och 

äldrenämndens handikappråd har dukats.  

 

5. Föregående protokoll 

Läggs till handlingarna.  

 

6. Rapport inför stadsdelsnämndens sammanträde den 20 maj  

Siw redogör för föredragningslistan. Sammanträdets tema handlar om vad 

som åstadkommits under de senaste åren. Ett exempel är 

medborgarförslaget om dansbana i Vasaparken som har resulterat i ett 

konkret förslag där man i sommar planerar använda den nuvarande scenen 

för ändamålet.  

  

Tertialrapport 1 (T1) speglar verksamhetens resultat årets fyra första 

månader. Ett utdrag gällande funktionsnedsättning har sänts till rådets 
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ledamöter. Förvaltningens budget är i balans. Rådet önskar även få 

budgettabellen. Förvaltningen söker ytterligare medel för arbetet mot 

hemlöshet samt för kvinnofridsarbete. 

 

Siw redogjorde för en fråga från rådet om att verksamheten för personer 

med funktionsnedsättning har tilldelats medel från andra verksamheter 

inför 2010. Kan ett företag avstå från att ansluta sig till valfrihetssystemet 

för gruppbostäder, undrar Ulla. Siw svarar: ja, det är frivilligt att göra det.  

 

Norrmalms socialtjänst och äldreomsorg har nu ett webbaserat 

ledningssystem där olika styrdokument och rutiner är samlade. 

Ledningssystemet föreläggs stadsdelsnämnden för beslut.  

 

Siw anser att rådets dragning vid stadsdelsnämnden sammanträde den 22 

april var väl genomfört och informationen togs emot väl av nämnden.  

 

Rådet undrar om deras synpunkter från de senaste sammanträdena beaktats 

av stadsdelsnämnden. Exempelvis noterade rådet vid sitt sammanträde den 

15 mars att tillgänglighetsaspekten saknades i tjänsteutlåtandet. 

Bellevueparkens upprustning borde granskas av tillgänglighetsprojektet. 

En uppföljning av om rådets synpunkter resulterat i någon åtgärd görs till 

nästa sammanträde.  

 

Jan föreslår en bevakningslista där viktiga punkter som rådet har att följa 

upp ska noteras. En sådan upprättas av rådets sekreterare.  

 

 

7. Förfrågningsunderlagen vid upphandling och inköp bör ta upp 

tillgänglighetsaspekter 

Det är angeläget att staden vid varje upphandling – oavsett om 

verksamheten väntas hamna inom stadens verksamhet eller externt – i 

förfrågningsunderlag och riktlinjer noga understryker 

tillgänglighetsaspekten. Louise och Jan sammanställer en skrivelse om 
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detta vilken riktar sig till kommunstyrelsens handikappråd. Detta förs in på 

bevakningslistan.  

 

8. Planering av fortsättning på tillgänglighetsdagen den 8 oktober 

förra året  

Innehåll: Funktionshinderombudsmannen Riitta-Leena Karlsson 

informerar om attitydkampanjen ”Hjärnkoll”. Innehållet i övrigt handlar 

om hjälpmedel och bildsymboler. Tid 14.00-16.00. Förslag från 

förvaltningen på datum: den 21 eller 22 september. Louise hör med Riitta-

Leena. 

 

9. Lokalernas tillgänglighet   

Frågan bordläggs till nästa sammanträde. 

 

10. Anmälan av inkomna handlingar  

 Trafik- och Renhållningsnämndens handikappråd, Tillgången 

till hörselteknisk utrustning i stadens lokaler  

 Kommunstyrelsens handikappråd, protokoll 2-2010 

 Kommunstyrelsens handikappråd, protokoll 3- 2010 

 Äldrenämndens handikappråd, protokoll 4-2010 

 

11.  Övriga frågor 

Riksfärdtjänst – hur ser reglerna ut för de funktionshindrade på Norrmalm?  

SRF undersöker detta på alla stadsdelar. Enhetschef för beställarenheten 

funktionsnedsättning ombes redogöra för frågan vid nästa sammanträde.   

 

Karlsbergsbrons dåliga tillgänglighet är en fråga som rådet bör bevaka -  

detta förs till balanslistan. Vem äger frågan? – redovisas vid nästa 

sammanträde. 

 

HSO har en presentation av funktionshinderombudsmannens rapport i 

nästa vecka.       
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12. Mötets avslutande – nästa sammanträde måndag den 21 juni. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

Mikael Josephson 

sekreterare i rådet 


